
PROTOKÓŁ                                
z XXXIV Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 25 stycznia 2022 roku. 

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 25 stycznia 2022 r. o godz. 13.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie odbyła się XXXIV Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą otworzył Pan 
Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady witając radnych, zaproszonych gości, pracowników Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych uczestniczy 
15 radnych, nieobecnych 6 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych 
projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Krystian Kawczyński, 
Sławomir Kryger, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, szczegółowa lista 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Ad.2  
Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do proponowanego 
porządku obrad? 

Zmian nie wniesiono, w związku z czym przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku 
obrad zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady. 

W obecności 15 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Krystian Kawczyński, 
Sławomir Kryger, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko ):  

- 15 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Po przegłosowaniu porządku obrad Starosta przeprosił radnych, przez zapomnienie nie 
zaproponował zmiany do porządku obrad. Prosił, w imieniu Zarządu Powiatu, o wykreślenie z porządku 
obrad z punktu 7 – ppkt-u dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzciancekiego na lata 2022-2036, ponieważ nie proponuje się zmian, 
które miałyby przełożenie za zmianę WPF-u. 

 Przewodniczący Rady stwierdzając, że Zarząd może zaproponować zmianę do porządku obrad   
w każdym momencie prosił radnych o przegłosowanie zaproponowanej zmiany. Zapytał kto z radnych jest 
za wprowadzeniem zmiany zaproponowanej przez Zarząd Powiatu? 

W obecności 15 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Krystian Kawczyński, 
Sławomir Kryger, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko ):  

- 15 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 Dalej przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad, wraz z przyjętą wyżej 
poprawką. 
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W obecności 15 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Krystian Kawczyński, 
Sławomir Kryger, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko ):  

- 15 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji z dnia 30 grudnia 2021 r.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z XXXIII Sesji  
z dnia 30 grudnia 2021 roku? 

Uwag nie zgłoszono, w zawiązku z tym radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XXXIII Sesji Rady 
Powiatu, która odbyła się w dniu 30 grudnia 2021 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 15 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Krystian Kawczyński, 
Sławomir Kryger, Tadeusz Teterus, Piotr Waśko ):  

- 14 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 1 głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Protokół został przyjęty. 

Na salę przybył radny Grzegorz Bogacz. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 16 radnych. 

Ad.4 

Sprawozdanie z rocznej działalności wraz z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 
terenie działania Komendy Powiatowej Policji w Czarnkowie w 2021 roku w odniesieniu do lat ubiegłych. 

  Przewodniczący Rady przypomniał radnym, że sprawozdanie ( zał. nr 9 ) z rocznej działalności 
wraz z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komendy 
Powiatowej Policji w Czarnkowie w 2021 roku w odniesieniu do lat ubiegłych otrzymali wraz z pozostałymi 
materiałami przesłanymi pod obrady Rady Powiatu. Materiał jest bardzo obszerny, stąd poprosił 
Komendanta Powiatowego Policji o jego krótkie streszczenie.  

  Głos zabrał Komendant Powiatowy Policji Piotr Ryżek, który przedstawił radnym sprawozdanie   
z rocznej działalności Policji w odniesieniu do lat ubiegłych w formie prezentacji multimedialnej, której 
wersja papierowa stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. Komendant Powiatowy Policji   
w swojej prezentacji przedstawił przedsięwzięcia wyznaczone do wykonania Komendantowi 
Powiatowemu Policji w Czarnkowie w celu realizacji strategii Wielkopolskiej Policji na 2021r.; analizę 
zagrożenia przestępczością w rejonie działania Komendy Powiatowej Policji w Czarnkowie w 2021 r.; 
Krajową mapę zagrożeń bezpieczeństwa:  ogółem zagrożeń w 2001 r. 789 ( w roku 2020 - 650 ),  przypadki 
potwierdzone 104 ( w roku 2020 – 238 ), niepotwierdzone 382 ( w roku 2022 – 377 ), potwierdzalność  
w roku 2021 - 13,2%, w roku 2020 - 36,6%.  

Najczęściej występujące zgłoszenia: 

- przekroczenie dozwolonej prędkości: 215 - 27,2 % 

- nieprawidłowa infrastruktura drogowa: 127 – 16,1 % 

- spożywanie alkoholu w miejscach niedozwolonych: 267 – 33,8 % 

Stan dyscypliny 

 Bezpieczeństwo nad wodą; 
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 Bezpieczna droga do szkoły; 

 Przemoc w rodzinie, telefon inny niż gdzie indziej; 

 Seniorzy;  

 Znakowanie rowerów; 

Inwestycje i darowizny: 

Zakup nowych radiowozów 

 Miasto i Gmina Trzcianka – 9 600 zł, 

 Gmina Czarnków – 8 000 zł, 

 Miasto i Gmina Krzyż Wlkp. – 13 150zł, 

 Miasto i Gmina Wieleń – 13 000 zł, 

 Gmina Połajewo – 5 000 zł, 

 Gmina Lubasz – 6 700 zł, 

 Gmina Drawsko – 6 100 zł, 

 Starostwo Powiatowe – 4 8450 zł 

Łącznie: 110 000 zł, pozostałe 50% - budżet Komendy Głównej Policji. 

Stowarzyszenie Bezpieczny Powiat 

 modernizacja pomieszczenia socjalnego KPP Czarnków – wartość 10 190 zł, 

 odzież ochronna dla sternika łodzi – wartość 530 zł. 

Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego Piła 

 defibrylator, zestaw edukacyjny „MINIKON” –  wartość 6 690 zł. 

Stowarzyszenie Bezpieczna Gmina Trzcianka 

 sprzęt wyposażenia policyjnego i materiały policyjne – wartość 13 430 zł. 

Miasto i Gmina Trzcianka 

 wyposażenie dla służby kryminalnej – wartość: 5 300 zł. 

Łączna wartość inwestycji i darowizn: 1 217 140 zł. 

Komendant Powiatowy Policji podziękował za uwagę. 

  Przewodniczący Rady podziękował Komendantowi Powiatowemu Policji za przedłożoną 
informację, a następnie wspólnie ze Starostą, w imieniu Rady Powiatu i Zarządu Powiatu złożyli serdeczne 
podziękowania dla Komendanta Powiatowego Policji w Czarnkowie, który z dniem 24 lutego br. 
przechodzi na emeryturę. Komendantowi podziękowano za wieloletnią współpracę, za pełną 
zaangażowania służbę, wytrwałość, zaangażowanie i profesjonalizm w realizacji wszelkich inicjatyw 
podejmowanych przez Powiatową Policję. Służba ustępującego Komendanta na rzecz mieszkańców 
powiatu jest wzorem rzetelności i pracowitości, którą naśladować winny przyszłe zastępy młodych 
adeptów policji. Komendantowi Powiatowemu Policji życzono dobrego zdrowia i wszelkiej pomyślności 
oraz zrealizowania wszystkich zamierzeń i planów w życiu prywatnym. 

Ad.5 

Informacja Powiatowego Inspektora Sanitarnego o sytuacji epidemiologicznej na terenie powiatu 
czarnkowsko-trzcianeckiego. 

  Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż materiał dotyczący sytuacji epidemiologicznej na 
terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego przedstawiony został członkom Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych oraz Komisji Rewizyjnej, nie mniej jednak zwrócił się z prośbą do Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Czarnkowie o przedłożenie krótkiej informacji również w dniu dzisiejszym. 

  Pani Inspektor Beata Koscielska m.in. wyjaśniła, że ogólnie stan sanitarno- epidemiologiczny 
na terenie naszego powiatu jest dobry jeśli chodzi o choroby zakaźne. Odnosząc się do roku 2021 nie 
odnotowano poważnych zachorowań takich jak dur brzuszny, dur rzekomy, czerwonka. Jeśli chodzi o 
salmonellozę, to było tylko 10 przypadków zatrucia pokarmowego. Pojawiają się sezonowo takie 
zachorowania jak rota wirusy, nor wirusy oraz ciężkie w przebiegu szpitalne zakażenia clostridium difficile. 
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Choroby przeciwko, którym prowadzony jest program szczepień takie jak odra, świnka, różyczka nie były 
stwierdzone w ubiegłym roku. Jeśli chodzi o neuroinfekcje, również w roku ubiegłym takich zachorowań 
nie było. Kolejnym bardzo ważnym tematem, na który Pani Inspektor zwróciła uwagę, to wścieklizna 
pojawiająca się niestety coraz częściej, a pamiętać należy o tym, że jest to choroba w 100% śmiertelna. 
W roku poprzednim zachorowań wścieklizny na terenie naszego powiatu u człowieka nie stwierdzono. 
Odnotowano jednak 117 pogryzień przez zwierzęta ( psy, koty i inne zwierzęta), z czego 19 osób 
wymagało podania szczepień przeciwko wściekliźnie. W pozostałych przypadkach zwierzęta zostały 
poddane obserwacji, z których nie stwierdzono objawów wścieklizny. Dalej odniosła się do statystyk 
dotyczących zachorowań na covid-19 występujących na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego 
w latach 2020/2021. W roku 2021 odnotowano 4719 przypadków zachorowań, w roku 2022 odnotowano 
3604 przypadki. Jeśli chodzi po podział na kobiety i mężczyzn, to jest to mniej więcej 50% kobiet i 50% 
mężczyzn. Wiek najmłodszej osoby chorej to 5 miesięcy ( dziecko urodzone w lipcu 2021 r.), a najstarszej 
96 lat. Zdarzały się również zakażenia personelu medycznego. Wśród tych osób odnotowano 49 zakażeń, 
w tym lekarze – 2, pielęgniarki – 34, ratownicy medyczni – 1, inny personel medyczny – 12. Widać, że 
najbardziej zagrożone na zakażenia są pielęgniarki.  Zgonów spowodowanych SARS-CoV-2 w roku 2021 
zanotowano 135, w tym kobiet 57, mężczyzn 78. Łącznie liczba zgonów w powiecie w roku 2020 i 2021 to 
214. Najmłodsze osoby, które zmarły, to kobieta w wieku 20 lat, która była obciążona mózgowym 
porażeniem dziecięcym, niezaszczepiona oraz mężczyzna w wieku 31 lat, niezaszczepiony ale bez chorób 
współistniejących. Najstarsza kobieta, która zmarła miała 94 lata, a mężczyzna miał 95 lat. Jak wyżej 
wspomniano w roku 2021 zanotowano 135 zgonów, z tego 12 osób posiadało pełne szczepienie, 3 osoby 
były po jednej dawce szczepienia. Należy pamiętać o tym, że szczepienia nie chronią przed zakażeniem ale 
pozwalają uniknąć większości hospitalizacji. Należy pamiętać o tym, że nie każdy z nas odpowiada na 
szczepienie odpornością. Oprócz tego Sanepid sprawuje nadzór nad preparatami szczepionkowymi, przy 
czym są to preparaty szczepionkowe i szczepienia z tzw. Kalendarza Szczepień, który ogłaszany jest przez 
Głównego Inspektora Sanitarnego, co roku. Natomiast nie ma nadzoru nad szczepieniem i szczepionkami 
przeciwko Covid-19. Jeśli chodzi o jakość wody, to w  roku 2021 nie stwierdzono żadnych incydentów, 
które wzbudzałby niepokój jeśli chodzi o wodę przeznaczona do spożycia. Natomiast był jeden incydent 
dotyczący kąpielisk wodnych w sezonie letnim. Ważnym obszarem działalności Stacji Sanitarno-
Epidemiologicznej jest oczywiście higiena żywności i żywienia. Mimo stanu pandemii prowadzono 
kontrole tego obszaru wg. planu. Pod nadzorem Stacji znajduje się 851 zakładów żywności i żywienia. 
Ważnym obszarem jest również kontrola powiadomień w ramach Systemu Raz i tutaj niestety tych 
powiadomień było bardzo dużo. Realizowano zadania prewencyjne i kontrolne związane  
z przestrzeganiem nakazów i zakazów związanych ze stanem epidemii.  

  Przewodniczący Rady podziękował za przedłożona informację. Zapytał, czy ktoś z radnych ma 
pytania w tym punkcie? 

  Pytań nie zgłoszono.  

Ad.6 

Efekty z realizacji projektów UE w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 
Czarnkowsko-Trzcianecki. 

  Przewodniczący Rady przypomniał radnym, że informację ( zał. nr 11 ) na temat efektów   
z  projektów UE w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-
Trzcianecki otrzymali wraz z pozostałymi materiałami przesłanymi pod obrady Rady Powiatu. Materiał jest 
bardzo obszerny, omówiony został na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, w związku z czym 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni życzą sobie przedłożenia tej informacji? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia informacji.  

Ad.7 

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022-2036, 

Punkt wykreślony z porządku obrad. 
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b) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok.    

 Prowadząca obrady Komisji radna Ewa Sumińska odpowiedziała, że  Komisja Budżetowo-
Gospodarcza wyraziła pozytywną opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Krystian Kawczyński, Sławomir Kryger, 
Tadeusz Teterus, Piotr Waśko ):   

- 16 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XXXIV/227/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok  została 
podjęta i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

c)     zmiany uchwały nr XLIII/327/2018  Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego z dnia   
25 września 2018 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. „Aktywizacja osób młodych 
pozostających bez pracy w powiecie czarnkowsko – trzcianeckim (V)” współfinansowanego ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza 
Edukacja Rozwój 2014-2020. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr XLIII/327/2018  Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego z dnia   
25 września 2018 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. „Aktywizacja osób młodych 
pozostających bez pracy w powiecie czarnkowsko – trzcianeckim (V)” współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-
2020, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały   
w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/327/2018  Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego z dnia   
25 września 2018 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. „Aktywizacja osób młodych 
pozostających bez pracy w powiecie czarnkowsko – trzcianeckim (V)” współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-
2020. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Krystian Kawczyński, Sławomir Kryger, 
Tadeusz Teterus, Piotr Waśko ):   

- 16 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała Nr XXXIV/228/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/327/2018  Rady Powiatu Czarnkowsko – 
Trzcianeckiego z dnia 25 września 2018 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. „Aktywizacja 
osób młodych pozostających bez pracy w powiecie czarnkowsko – trzcianeckim (V)” współfinansowanego 
ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 
Rozwój 2014-2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Salę opuścił radny Janusz Rajek. Od tego momentu w Sesji udział bierze 15 radnych. 

Ad.8 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami. 

Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XXXIII a XXXIV Sesją Rady Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Starosta uzupełnił informację pisemną o posiedzenie Zarządu Powiatu, które miało miejsce   
w dniu 19 stycznia 2022 r. 

 Zarząd na posiedzeniu w dniu 19 stycznia 2022 r.: 

W sprawach z zakresu dróg powiatowych: 

1) ponownie analizował zadania, które mogą być zgłoszone do naboru wniosków o dofinansowanie   
w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład. Zarząd zamierza aplikować o 4 zadania , w tym   
1 oświatowe i 3 drogowe. Zadanie oświatowe to termomodernizacja budynków szkoły, internatu i sali 
gimnastycznej, a jeżeli się uda to również zagospodarowanie terenu wokół szkoły, przy 15% wkładzie 
własnym. Zadanie składane będzie w ramach wniosków do 5 mln. zł, wkład własny  
w wysokości 750 tys. zł już w budżecie powiatu zaplanowano. Starosta przypomniał, że   
w I naborze wniosków w ramach Polskiego Ładu otrzymano dofinansowanie na termomodernizację 
budynku LO w Czarnkowie i przebudowę mostu w Mężyku. W zakresie zadań drogowych, przy 
wkładzie własnym 5% ( 500 tys. zł przy współudziale Gminy Połajewo) Zarząd zamierza złożyć wniosek 
na: „Rozbudowę drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko”. Realizacja 
zadania w granicach 8 do 10 mln. zł. Oprócz tego Zarząd analizował zadania, z którym mógłby 
wystąpić  w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład- trzecia edycja. Trzecia edycja naboru wniosków 
skierowana jest do gmin i powiatów, w których zlokalizowane były PGR-y i trwa od 28 grudnia 2021 r. 
do 15 lutego 2022 r. Wartość dofinansowania, o które można wnioskować w tej edycji wynosi 
maksymalnie do 98 procent wartości inwestycji (wymagany wkład własny gminy popegeerowskiej to 
2 procent). W trzecim naborze gminy będą mogą złożyć maksymalnie dwa wnioski o dofinansowanie,   
w tym:  1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 2 mln zł i 1 wniosek, 
którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 5 mln zł. Natomiast pozostali wnioskodawcy 
(powiaty, związki międzygminne i związki powiatowo-gminne) będą mogli złożyć także maksymalnie 2 
wnioski  o dofinansowanie w tym:  1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 
2 mln zł i  1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 8 mln. zł. W związku z 
tym Zarząd proponuje złożenie dwóch wniosków, przy których wkład własny zabezpieczony zostałby 
ze środków powiatu i gminy Czarnków: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P w m. Romanowo 
Dolne”  i „Przebudowa drogi powiatowej nr 1342P w m. Huta. 

2) przeanalizował plan zamówień związanych z realizacją zadań drogowych w 2022 roku. 

 W sprawach z zakresu gospodarowania mieniem powiatu Zarząd rozpatrzył wniosek najemcy 
lokalu mieszkalnego w budynku PPP w Trzciance o umorzenie części wyrównania opłaty za ogrzewanie. 
Decyzję w tej kwestii pozostawiano dyrektorowi PPP. 

 W sprawach z zakresu finansów powiatu Zarząd: 

1) podjął uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok,  

2) wypracowano zmiany do budżetu powiatu na 2022 rok, które zostały podjęte na dzisiejszej Sesji,  

3) przeanalizowano wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance o zwiększenie planu 
finansowego o środki przeznaczone na naprawę opierzenia dachu i wymianę zadaszenia nad wejściem 
do Klubu Seniora.  
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W sprawach z zakresu edukacji Zarząd:  

1) pozytywnie rozpatrzył prośbę dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance o wyrażenie zgody na 
zatrudnienie dyrektora MDK w celu realizacji zastępstwa z języka polskiego, w klasach maturalnych. 

2) wysłuchał sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat czarnkowsko-trzcianecki za 
2021 rok i podął w tej sprawie stosowną uchwałę. Wysokość średnich gwarantowanych wynagrodzeń 
nauczycieli została w roku 2021 osiągnięta, wobec czego nie występuje konieczność wypłaty ustawowego 
dodatku uzupełniającego. 

 Zarząd analizował także propozycje wariantów dotyczących poziomu finansowania przez JST 
kosztów realizacji projektu „Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 
390/236 CzarnkówRogoźno-Wągrowiec” .  

Starosta w kilku zdaniach poinformował o spotkaniu dotyczącym zasad współpracy i współfinansowania 
projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 
Czarnków-Rogoźno-Wągrowiec”, które odbyło się w dniu 11 stycznia 2022 r.  W spotkaniu uczestniczył 
Wicemarszałek Województwa Wielkopolskiego, dyrekcja Departamentu Transportu Urzędu 
Marszałkowskiego w Poznaniu oraz przedstawiciele pozostałych samorządowych partnerów projektu. 
Spotkanie poświęcono omówieniu różnych wariantów dotyczących poziomu finansowania przez 
poszczególne JST kosztów realizacji projektu. Całkowity koszt inwestycji stanowi kwotę  530 – 540 mln zł. 
Wymagany wkład własny (15%) wynosi ponad 82 mln. zł. Wskazano propozycje finansowe dla 
poszczególnych JST przy parytecie 50/50 oraz przy parytecie 60/40 (60% po stronie samorządu 
wojewódzkiego a 40% po stronie pozostałych partnerów samorządowych). Samorządy jednak dążą do 
tego był to parytet 70/30. W przypadku partnerów wiodących ze strony JST, którymi są Miasto Czarnków 
oraz Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, ich udział finansowy wynosi po ok. 5 mln zł każdy   
w okresie 5 lat, czyli średnio po ok. 1 mln zł rocznie. Są to wstępne symulacje finansowe, natomiast pełne 
dane dotyczące udziału finansowego poszczególnych partnerów będą znane dopiero po opublikowaniu 
listy przedsięwzięć, które uzyskają dofinansowanie z programu Kolej +. Według informacji przekazanej 
przez Wicemarszałka, pod koniec lutego br. ma być opublikowana lista rankingowa projektów, które mogą 
uzyskać dofinansowanie.  

 Starosta poinformował radnych, iż od 24 stycznia br. Starostwo Powiatowe w Czarnkowie   
i Delegatura Wydziałów w Trzciance przechodzi na prace w systemie hybrydowym. Część osób pracowała 
będzie zdalnie, druga część stacjonarnie. Starostwie, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu i naczelnicy 
Wydziałów pracują bez zmian.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Starosty, dotyczące 
informacji pisemnej z pracy Zarządu, jak i też tej dzisiejszej? 

Radny Bogacz zapytał, czy prowadzone są badania, że ta linia kolejowa jest potrzebna? 

Starosta odpowiedział, że takie samo pytanie zadawane było w momencie rewitalizacji linii 
wągrowieckiej. Taka jest zasada, że jeśli nie ma linii kolejowej to nie ma pasażerów. W Wągrowcu zaczęto 
od 4 par pociągów, w tej chwili jest 6 par i wnioskują o kolejne 2 pary. Linia, którą chcemy rewitalizować 
nie tylko służyć ma ruchowi pasażerskiemu ale również przewozom towarowym. Dalej Starosta wspomniał 
też o konieczności rewitalizacji linii kolejowej w Trzciance, dalej do Krzyża, Wielenia, wspomniał też   
o budowie mostu na rzece Noteć w m. Ciszkowo.  

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Salę opuścił radny Grzegorz Bogacz. Od tego momentu w Sesji udział bierze 14 radnych. 

Ad.9 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się w dniu dzisiejszym, na którym to posiedzeniu 
omówiła i pozytywnie zaopiniowała zamiany do uchwały budżetowej powiatu które zostały zatwierdzone 
na dzisiejszej Sesji. 
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Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych spotkała się wspólnie z Komisją Rewizyjną w dniu 19 
stycznia br. Tematem posiedzenia było wysłuchanie informacji Powiatowego Inspektora o sytuacji 
epidemiologicznej na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego, zapoznano się także z sytuacją, 
planami i perspektywami Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie.  

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  spotkała się w dniu 19 stycznia br., tematem głównym 
posiedzenia było wysłuchanie informacji na temat efektów realizacji projektów UE w szkołach   
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki.  

Komisja Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa spotkała się w dniu dzisiejszym, 
Tematem spotkania było wysłuchanie sprawozdania z działalności Spółek Wodnych w 2021 r. oraz 
sprawozdania z pracy Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Starostwa Powiatowego         
w Czarnkowie.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w okresie między Sesjami nie obradowała. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 
 Pytań nie zgłoszono. 
Ad.10 

Interpelacje radnych.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

 Interpelację ( zał. nr 18 ) złożyła radna Izabela Bobińska, która po  zapoznaniu się z pismem 
Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance ( pismo radni otrzymali na skrzynki 
elektroniczne w okresie między Sesjami)  w sprawie miesięcznych przychodów funkcjonowania   
3 podstawowych zespołów ratownictwa medycznego, które funkcjonują w strukturach Szpitala, prosiła   
o dokładne informacje dotyczące pkt 3 -„usługi obce i pozostałe” oraz pkt 6 –„pozostałe koszty rodzajowe   
i koszty pośrednie”. W związku ze stratami jakie ponosi Szpital z tytułu funkcjonowania w jego strukturach  
ZRM, prosiła o informacje, jakie działania zmierzające do wyjaśnienie zaistniałej sytuacji podjął Dyrektor 
Szpitala. 
 Przewodniczący Rady zapytał, czy jeszcze ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

 Radna Bobińska skierowała zapytanie do Starosty, czy ma jakieś informacje w temacie 
ratowników medycznych, czy są prowadzone rozmowy z ratownikami? 

 Starosta odpowiedział, że wg. informacji jakie posiada z poprzedniego tygodnia, sytuacja zmieniła 
się na tyle, że 3 albo 4 ratowników medycznych z tej grupy, która jest w „konflikcie” z dyrekcją Szpitala, 
zgodziło się na warunki „dyrektorskie”, reszta ratowników się nie zgodziła. Na obecnych warunkach płacy 
pracować będą do marca br., jeżeli do tego czasu nie dojdą do porozumienia z dyrekcją Szpitala wówczas 
może być problem. Sytuacja monitorowana jest na bieżąco.  

 Więcej interpelacji nie zgłoszono.  
Ad.11 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie.  
Ad.12 

Sprawy różne. 
 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie.  

Ad.13 

Zakończenie Sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku XXXIV Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 

obrady o godz. 14.27, dziękując radnym za dyscyplinę czasową i przestrzeganie reżimu sanitarnego oraz 
życząc bezpiecznego powrotu do domu.  

Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała: 
Małgorzata Pompała                                                                                        


